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HZZO je 3. listopada poništio natjeèaj od 11. kolovoza za kupnju
ureðaja za digitalnu supstrakcijsku angiografiju za KBC Zagreb - jer
je imao samo jednu va�eæu (potpunu) ponudu

Foto: Vjesnik/ Rajko Šobat

NATJEÈAJ ZA KUPNJU ANGIOSALA ZA RIJEKU I SPLIT PONIŠTILO JE MINISTARSTVO ZDRAVSTVA 

Medicom zadovoljavao uvjete,
a nakon mjesec dana više nije?
Pritu�bi na HZZO i Ministarstvo zdravstva i njihov naèin provoðenja javnih natjeèaja i izravnih nagodbi ima i

tvrtka Philips, a ne samo Siemens i Shimadzu/ Pomoænik ministra financija Jure Bajiæ ka�e da je za
poništavanje natjeèaja odgovoran naruèitelj opreme

Tanja Toliæ

ZAGREB, 7. studenoga –
Pritu�bi na naèin kupnje
medicinske opreme u Hrvat-
skoj nema samo tvrtka Sie-
mens, nego i Philips, èiji je
zastupnik za Hrvatsku tvr-
tka Slaven Medicinski susta-
vi d.o.o. Konkretno, Minis-
tarstvo zdravstva zaboravilo
je poslati obavijest hrvat-
skom zastupniku Philipsa o
poništenju natjeèaja za kup-
nju angiosala u Splitu i Rije-
ci, koje su uslijedile nakon
pritu�bi tvrtki Siemens i Shi-
madzu.

Kao što smo pisali u broju
od utorka, na natjeèaju za
kupnju angiosala kao najpo-
voljniji ponuðaè izabrana je
tvrtka Medicom, koja zastu-
pa General Electrics (GE), za
što nam je Philips dostavio
dopis Ministarstva zdravstva
od 12. rujna ove godine. No
dopis je u Philips, uz ispriku
zbog zaboravljivosti (?!), sti-
gao tek 11. listopada. »Budu-
æi da zbog pogreške prili-
kom otpremanja dokumen-
tacije niste na vrijeme dobili
pisanu obavijest od 12. rujna,
molimo vas da primite i uva-
�ite našu ispriku«, stoji u do-
pisu koji je po odobrenju mi-
nistra potpisao zamjenik dr.
Rajko Ostojiæ s mjesec dana
zakašnjenja.

»Zakonom se mo�e lako
manipulirati«

U privitku je dostavljena i
obavijest o poništenju natje-
èaja zbog pritu�bi Siemensa
i Shimadzua, zbog èega je na
kraju ipak odbijena ponuda
Medicoma jer »ne ispunjava
sve zahtjeve i uvjete koji su
tra�eni u specifikaciji i po-
nudbenoj dokumentaciji«.
Dalje se ka�e da je prema
tom meðunarodnom natje-
èaju »prihvatljiva samo jed-
na ponuda i to ponuda tvrtke
Siemens«.

»Sada bi se trebao raspisa-
ti novi natjeèaj, no mi smo
èuli da æe se iæi na izravnu
pogodbu«, ka�u nam u Phi-
lipsu. Kaos u nabavi medi-
cinske opreme objašnjavaju
manjkavošæu Zakona o na-
bavi roba, usluga i ustupanju
radova, koji nije odgovara-
juæ za ovakvu vrstu robe.
»Zakonom se mo�e lako ma-
nipulirati. Naruèitelj, naime,
mora sto posto opisati opre-
mu koju tra�i, a to je onda
ciljani ili tender natjeèaj.
Kod takvih natjeèaja vrlo je
teško naæi više ponuðaèa ko-
ji su u stanju ispuniti toène
specifikacije iz natjeèaja, a
to otvara prostor za nepres-
tana poništavanja natjeèaja«,
objašnjavaju nam u Philip-
su.

Ka�u nam i da im se ne
sviða ponašanje HZZO-a ko-
ji, kad nema novca, što je
obièno krajem godine, raspi-

še natjeèaj pa ga nakon toga
poništi, a sve u �elji da sazna
cijene ponuðaèa. Philips
nam je i za takav postupak
prilo�io dokument, i to za
natjeèaj od 11. kolovoza, koji
je HZZO 3. listopada poništio
jer je »imao samo jednu va-
�eæu (potpunu) ponudu, pa
usporedbom ove s drugim
ponudama nije mogao izvr-
šiti valjani odabir najpovolj-
nijeg ponuðaèa«?! Tom se
prilikom pokušao kupiti ure-
ðaj za digitalnu supstrakcij-
sku angiografiju za KBC Za-
greb.

Naruèitelj mora
dokumentirati poništenje

Pokušavajuæi doznati tko
je mjerodavan za kontrolu
kupnje medicinske opreme,
nazvali smo pomoænika mi-
nistra financija u Upravi za
nabavu, Juru Bajiæa, kako
nam je u ponedjeljak prepo-

ruèio zamjenik ministra
zdravstva dr. Rajko Ostojiæ.

»Zakon o nabavi nas obve-
zuje da kontroliramo uprav-
ni postupak, dakle provjera-
vamo ima li nepravilnosti u
javnom nadmetanju, je li do-
kumentacija potpuna i poš-
tuju li se rokovi, ali mi ne
mo�emo ustanoviti je li je-
dan medicinski ureðaj bolji
od drugoga jer za to nema-
mo kvalifikacija«, objasnio
nam je Bajiæ.

Na pitanje zašto se natje-
èaji toliko èesto poništavaju i
ne upuæuje li to na nepravil-
nosti koje bi Uprava za naba-
vu Ministarstva financija on-
da trebala prekontrolirati,
Bajiæ nam je rekao da je pra-
vo naruèitelja da poništi nat-
jeèaj. »No, to mora doku-
mentirati. Du�an je navesti
razloge poništenja natjeèa-
ja«, napominje pomoænik mi-
nistra financija.

PRIJEDLOG ZAKONA O SANACIJI STUDENTSKIH CENTARA UŠAO U
SABORSKU PROCEDURU

Zagrebaèki Studentski centar
trenutaèno duguje dobavljaèima
70 milijuna kuna

Foto: Vjesnik/ Tomislav Smoljanoviæ

Vlada postaje vlasnik dvaju
studentskih centara

Ministar znanosti Hrvoje Kraljeviæ: Vlada ne �eli trajno, veæ privremeno preuzeti
vlasništvo nad studentskim centrima u Zagrebu i Osijeku, zbog gomilanja dugova prema
dobavljaèima/ Rektor Zagrebaèkog sveuèilišta Branko Jeren: Prijedlog zakona pokušaj
je nacionalizacije i otimaèine/ Ravnatelj zagrebaèkog SC-a Mate Pavkoviæ: Veæ devet

mjeseci poslujemo pozitivno

Mirela Lilek

ZAGREB, 7. studenoga –
Èlanovi saborskog Odbora za
obrazovanje, znanost i kultu-
ru raspravljat æe u èetvrtak o
Prijedlogu zakona o sanaciji
studentskih centara u Zagre-
bu i Osijeku. Prijedlog, što ga
je izradilo Ministarstvo zna-
nosti i tehnologije, upuæen je
u Sabor po hitnome postup-
ku, zbog nagomilanih dugova
dviju institucija prema doba-
vljaèima namirnica za stu-
dentsku prehranu.

Prijedlogu se, meðutim,
protivi rektor Sveuèilišta u
Zagrebu prof. dr. Branko Je-
ren a i rukovodstvo zagre-
baèkog Studentskog centra
(SC).

Zagrebaèki SC trenutaèno
duguje dobavljaèima 70 mili-
juna kuna, a osjeèki 20,8 mili-
juna kuna. Prema podacima
Ministarstva znanosti, dugovi
studentskih centara i dalje se
poveæavaju.

»Prijedlogom zakona o sa-
naciji«, objašnjava ministar
znanosti prof. dr. Hrvoje
Kraljeviæ, »Vlada ne �eli traj-
no veæ privremeno preuzeti
ulogu vlasnika nad student-
skim centrima«. Donošenjem
Zakona o visokim uèilištima,
studentski centri postali su,
naime, vlasništvo Republike
Hrvatske, koja je osnivaèka
prava i vlasništvo nad njima
prenijela na Sveuèilište u Za-
grebu, odnosno na Sveuèiliš-
te J. J. Strossmayera u Osije-
ku.

Zbog stalnog gomilanja du-
gova prema dobavljaèima
SC-a i zbog upozorenja doba-
vljaèa da više neæe isporuèi-
vati robu, Ministarstvo je po-
èelo doznaèivati novac direk-
tno na raèune dobavljaèa. Za
zagrebaèki SC Ministarstvo
je dosad podmirilo dug od 46
milijuna kuna za dospjele ob-

veze.
Kako se istièe u prijedlogu

zakona, studentski centri u
Zagrebu i Osijeku trebali bi
nastaviti djelatnost kao javne
ustanove u vlasništvu Repu-
blike Hrvatske, a ne više u
vlasništvu sveuèilištâ. Novoo-
snovano povjerenstvo, sasta-
vljeno od predstavnika mi-
nistarstava znanosti i financi-
ja te Dr�avnog ureda za revi-
ziju i institucija iz podruèja
visoke znanosti, analizirat æe
u narednom razdoblju troš-
kove studentskih centara te
predlo�iti mjere za racionali-
zaciju troškova.

»Prijedlog zakona o sanaci-
ji studentskih centara grubi
je pokušaj nacionalizacije i
otimaèine«, istièe rektor Je-
ren. »Te su ustanove, tvrdi on,

u vlasništvu Sveuèilišta, a po-
trebe Studentskog centra ve-
æe su no što Vlada mo�e dati,
pa se pokušava izgovoriti sa-
nacijom, iako se bojim da je
zapravo rijeè o pokušaju pri-
vatizacije«, ka�e Jeren.

Ravnatelj Studentskog
centra u Zagrebu Mate Pav-
koviæ tvrdi da se dugovanja
SC-a ne poveæavaju, veæ ima-
ju znaèajnu tendenciju
smanjenja. »U prvih devet
mjeseci ostvarili smo 160 mi-
lijuna kuna prihoda, pa SC
pokazuje pozitivan financij-
ski rezultat od 13,5 milijuna
kuna«, ka�e Pavkoviæ. Dono-
šenje zakona on smatra naèi-
nom da se smijeni vodstvo
SC-a. Pritom ne obrazla�e
zašto prijedlog obuhvaæa i sa-
naciju SC-a u Osijeku.

UZ 225. OBLJETNICU PRAVNOG FAKULTETA:

Prof. dr. �eljko Horvatiæ

Osnovana Akademija pravnih znanosti
Hrvatske 

Za predsjednika èetvrte akademije u Hrvatskoj izabran je dr. �eljko Horvatiæ, profesor
zagrebaèkog Pravnog fakulteta

ZAGREB, 7. studenoga – U
sklopu obilje�avanja 225.
obljetnice njegova rada, na
Pravnom fakultetu odr�ana
je u srijedu osnivaèka skup-
ština Akademije pravnih
znanosti Hrvatske (APZH). Za
predsjednika èetvrte akade-
mije u Hrvatskoj izabran je
dr. �eljko Horvatiæ, profesor
Pravnog fakulteta.

Dekan Pravnoga fakulteta
dr. Davor Krapac izrazio je
zadovoljstvo osnivanjem
Akademije, naglasivši kako
je rijeè o velikomu danu za
pravne znanosti. Cilj Akade-
mije je, izmeðu ostaloga, ba-
vljenje temeljnim pitanima
pravnih znanosti, priku-
pljanje rezultata rada hrvat-
skih pravnih znanstvenika te
suradnja s kolegama iz ino-
zemstva. Dr. Krapac je nagla-
sio kako Akademija neæe biti
sinonim za visoke ili struène
škole.

Prema rijeèima dr. �eljka
Horvatiæa, do pronalaska no-

ve lokacije Akademija æe
djelovati u prostorima Prav-
noga fakulteta na Trgu mar-
šala Tita. Na osnivaèkoj
skupštini donesen je Statut,
kojim je Akademija pravnih
znanosti definirana kao ne-
zavisna i neprofitna udruga
graðana koji se bave prav-
nom znanošæu.

Posebna rasprava meðu
osnivaèima vodila se oko
imena Akademije. Prema
mišljenju dijela pravnika, ne-
potrebno je naglašavati da je
rijeè o hrvatskoj akademiji.
»Vremena obaveznog geniti-
va 'Hrvatske' ostala su za na-
ma pa smatram da to ne tre-
ba posebno naglašavati ni u
imenu Akademije«, rekao je
dr. Branko Smerdel. No, ve-
æina je ipak bila protiv njego-
va prijedloga.

Vodeæi se podatkom o 211
doktora pravnih znanosti u
Hrvatskoj, zakljuèeno je ka-
ko æe Akademija imati 140
redovnih èlanova (sa steèe-
nim doktoratom pravnih zna-
nosti), 70 (mlaðih) suradnika
te 15 poèasnih èlanova. Tijela
Akademije su Skupština,
Predsjedništvo, Znanstveno
vijeæe, Nadzorni odbor i Sud
èasti. Redovita skupština
Akademije odr�avat æe se
najmanje jednom godišnje.

Mirela Lilek

POMOÆNIK MINISTRA POLJOPRIVREDE PA�UR
ODGOVORIO LASLU I ZDRAVÈEVIÆU

Osjeèko-baranjska
�upanija dobila pet puta
više novca nego je ulo�ila

ZAGREB, 7. studenoga –
Pomoænik ministra poljopri-
vrede i šumarstva Miroslav
Pa�ur poruèio je u srijedu
èelnicima Zajednice udruga
seljaka Slavonije i Baranje
da bi bilo korisnije da upor-
no tra�enje veæih poticaja za
pšenicu preusmjere na pou-
èavanje seljaka kako postiæi
veæe prinose, èime bi proiz-
vodnja te krušarice bila pro-
fitabilna i s postojeæim poti-
cajima.

Umjesto da se gospoda
(Antun Laslo i Stanko Zdrav-
èeviæ) zamaraju visinom po-
ticaja bilo bi korisnije da se
pozabave sklapanjem ugo-
vora s otkupljivaèima pšeni-
ce, jer su neke �upanije tak-
ve ugovore veæ potpisale,
navodi Pa�ur u odgovoru.

Zajednica je proteklih da-
na opetovala nezadovoljstvo
polo�ajem seljaštva, ali i no-
vim modelom kreditiranja
poljoprivrede po kojem je,
ka�u, za Osjeèko-baranjsku
�upaniju planirano manje

novca, nego za �upanije sa
slabijim poljoprivrednim po-
tencijalima.

U vezi s time, Pa�ur tvrdi
da je Osjeèko-baranjska �u-
panija dobila 5,03 puta više
sredstava od ulo�enih, što je
meðu �upanijama stavlja na
prvo mjesto po dobivenom
omjeru sredstava i to stoga
što su se poštivali i drugi kri-
teriji, a ne samo sredstva ko-
ja je osigurala �upanija.

Pa�ur tvrdnju potkreplju-
je podatkom da je, npr. Vu-
kovarsko-srijemska �upani-
ja èiji proraèun iznosi 45 mi-
lijuna kuna, za kreditiranje
u poljoprivredi izdvojila èe-
tiri milijuna, a Osjeèko-ba-
ranjska s proraèunom od 95
milijuna tek nešto više od
pola milijuna kuna. Nezado-
voljstvo èelnika Zajednice
trebalo je biti usmjereno na
�upaniju što nije našla mo-
guænost da izdvoji više sred-
stava za kreditiranje u po-
ljoprivredi, istièe Pa�ur. (Hi-
na)

VIJESTI

Stopostotni invalid Franjo Bobaliæ dobio
stan 
OSIJEK, 7. studenoga – Osjeèki gradonaèelnik dr. Zlatko
Kramariæ u srijedu je kljuèeve novoga stana uruèio stopos-
totnom invalidu Franji Bobaliæu. Stan je u stambeno-poslov-
noj zgradi u Kišpatiæevoj ulici èiju je izgradnju financiralo
Gradsko poglavarstvo.
Bobaliæ je sudjelovao u obrani Antunovca i Laslova, a 1992.
se razbolio od Hajderove bolesti, koju su pospješili teški
ratni uvjeti i stresne situacije. Zbog te bolesti amputirane
su mu noge i šake na obje ruke. Ministarstvo hrvatskih bra-
nitelja u prvostupanjskom je postupku Bobaliæu priznalo
stopostotnu invalidnost, no revizijom mu je priznato tek 18
posto invaliditeta. Bobaliæ je zbog toga za 20. studenoga
najavio blokadu prometnice prema Antunovcu. S obzirom
na to da je do sada koristio stan Gradskoga poglavarstva
koji je bio na prvom katu, Bobaliæ je uporno protestirao i
molio gradske èelnike da mu osiguraju stan u suterenu. Po-
glavarstvo je odluèilo odreæi se svog poslovnog prostora od
40 èetvornih metara u novoizgraðenoj zgradi te ga prena-
mijeniti u stambeni prostor. Kramariæ je u srijedu predao
kljuèeve stanova u istoj zgradi èlanovima još 13 obitelji. Ri-
jeè je o trosobnim stanovima za deset socijalno ugro�enih
obitelji te za tri obitelji stradalnika Domovinskog rata. M.
S.

U Slavoniji udomljeno 120 djece koja su u
ratu ostala bez roditelja

OSIJEK, 7. studenoga – Osjeèki gradonaèelnik dr. Zlatko Kra-
mariæ primio je u srijedu predsjednicu saborskog Odbora za
rad, zdravstvo i socijalnu skrb Snje�anu Bigu-Friganoviæ, ko-
ja je istog dana posjetila i osjeèki Regionalni centar za pro-
gnanike i izbjeglice, Vukovar i Nuštar. U izjavi za novinare,
Snje�ana Biga-Friganoviæ je naglasila kako se priprema iz-
vješæe za Parlamentarnu skupštinu Vijeæa Europe u kojemu
æe se prikazati problemi i skrb za djecu što su bila ugro�ena
ratom u jugoistoènoj Europi. Uz Hrvatsku, bit æe obuhvaæeni i
BiH, SRJ i Makedonija. Na osnovi izvješæa, vladama, parla-
mentima i financijskim institucijama predlo�it æe se mjere i
projekti pomoæi djeci ugro�enoj u ratu.
Djelatnica osjeèkog centra za socijalnu skrb i koordinatorica
u osjeèkoj podru�nici Udruge za inicijative u socijalnoj politi-
ci Branka Bošnjak rekla je da se djeci u Slavoniji koja su os-
tala bez oba roditelja – a bilo ih je više od 1000 – pomoglo fi-
nancijski, a njih 120 je i udomljeno. S. È. D.

Prva smotra eko hrane 10. i 11. studenoga

ZAGREB, 7. studenoga – Prva hrvatska smotra proizvoðaèa
ekološke hrane i udruga za ekološku poljoprivredu, pod mo-
tom Hrvatska je bogata, odr�at æe se ovog vikenda, 10. i 11.
studenoga, u Kongresnoj dvorani Zagrebaèkog velesajma. Na
smotri æe izlagati oko 100 poljodjelaca i proizvoðaèa eko hra-
ne iz svih krajeva Hrvatske. Predstavit æe se i tvrtke-proizvo-
ðaèi ekoloških sredstva za gnojidbu i zaštitu bilja te škole sa
svojim vrtovima i proizvodima. »Smotrom æemo pokazati da
u Hrvatskoj ima dosta ljudi koji se bave uzgojem i proizvod-
njom ekološke hrane, iako Hrvatska još nema slu�beni certi-
fikat za ekološki proizvedene proizvode«, izjavila je u srijedu
na konferenciji za novinare Zlata Naniæ iz društva �iva ze-
mlja, organizatora smotre. No bez dr�avnih poticaja i povolj-
nih kredita neæe biti moguæ brz napredak eko poljoprivrede.
Uz brojne sponzore, donatori smotre su Vladin ured za udru-
ge, Ministarstvo zaštite okoliša i prostornog ureðenja i Grad-
ski ured za poljoprivredu i šumarstvo. Ministarstvo poljopri-
vrede nije pokazala sluha za smotru, koja se odr�ava pod po-
kroviteljstvom predsjednika Republike Stjepana Mesiæa.
Smotra æe biti otvorena od deset do 20 sati, a ulaz je bespla-
tan. G. P:

PREDSTAVLJENA KNJIGA dr. IVANA TURÈIÆA

»Iscrpna analiza razvoja
stanovništva još od 1900.«

ZAGREB, 7. studenoga –
Na Ekonomskom institutu u
Zagrebu predstavljena je u
srijedu knjiga dr. Ivana Tur-
èiæa »Dugoroène tendencije
kretanja stanovništva �upa-
nija u Republici Hrvatskoj
1961. do 1991.«. Prema rijeèi-
ma ravnatelja Instituta dr.
Ivana Teodoroviæa, dr. Tur-
èiæ je cijeli svoj radni vijek
proveo na spomenutom in-
stitutu, gdje se bavio regio-
nalnim istra�ivanjem uvjeta
ekonomskog razvoja

Predstavljajuæi knjigu, re-
cenzent prof. dr. Zvonimir
Baletiæ rekao je da je to dru-
gi dio znanstveno-istra�ivaè-
ke studije šireg projekta ma-
kroekonomskog razvoja Hr-
vatske, gdje se autor iscrpno
bavi razvojem stanovništva,
ne samo od 1961. nego od
1900., i njegovim utjecajem
na sveukupni razvoj. Istak-

nuo je da je to statistièka
analiza glavnih obilje�ja sta-
novništva kao što su prirod-
no kretanje stanovništva, ak-
tivnost stanovništva, obrazo-
vanje stanovništva, migracije
stanovništva itd. Takoðer je
naglasio da bi ta studija mo-
gla izvanredno poslu�iti u
nekoj buduæoj ekonomskoj
strategiji Hrvatske, osobito u
»reafirmaciji regionalnog
razvoja, o èemu se danas u
nas malo vodi raèuna«.

Drugi predstavljaè prof.
dr. Milan Mesariæ govorio je
o opæim aspektima studije u
kontekstu ekonomske politi-
ke, posebno se osvrnuvši na
zanemarivanje veze izmeðu
demografije i ekonomskih
procesa, èemu je »naroèito
pridonio neoliberalnom pris-
tupu ekonomiji«.

Andrija Tunjiæ

NAKON PREMIJEROVE NAJAVE PROLAZA
AUTOCESTE UZ RUB GACKOG POLJA

Gradonaèelnik Otoèca sklon
»Raèanovoj varijanti«

OTOÈAC, 7. studenoga –
Nakon izjave predsjednika
Vlade Ivice Raèana da æe se
buduæa autocesta Zagreb-
Split, koja dijelom prolazi
podruèjem grada Otoèca,
graditi tzv. podvarijantom
B, èime se odbacuje A vari-
janta, koju je zagovarao mi-
nistar javnih radova, gradi-
teljstva i obnove Radimir
Èaèiæ, ali i E varijanta, koju
je zagovaralo stanovništvo
Otoèca, gradonaèelnik
Otoèca Stjepan Kostelac za
Vjesnik je kazao da je zado-
voljan predlo�enom opci-
jom te da mu se iz sadašnje
perspektive ona èini naj-
realnijim rješenjem.

Raèanovom varijantom
izbjeglo bi se direktni pro-
laz autoceste kroz Gacku
dolinu. Autocesta bi tako iš-
la od Drenovog klanca, Ba-

biæ mosta, preko Brloške
Dubrave do ulaza u Kompo-
lje te bi se kraæim vijaduk-
tom prešlo prema Bukovlja-
nima, a potom bi se novim
vijaduktom popela na brdo
Jelav. U nastavku bi se, u
Lièkom Lešæu, spajala s pri-
jašnjom varijantom B, ka�e
Kostelac.

U razgovoru, pak, s ne-
kim stanovnicima Otoèca,
saznajemo – da u obzir do-
lazi samo E varijanta. Pred-
sjedniku Gradskoga vijeæa
Otoèca Milanu Kranjèeviæu
èini se, takoðer, da se pa�lj-
ivijim slušanjem izjave pre-
mijera Raèana mo�e zaklju-
èiti o ultimativnom odbi-
janju E varijante, odnosno
da su u igri još uvijek A i B
varijante.

Dra�en Prša

Turski ministar
boravio u Vara�dinu
i Prelogu
VARA�DIN, PRELOG, 7. stu-
denoga – U sklopu trodnev-
nog boravka u Hrvatskoj,
turski ministar obrane Saba-
hattin Cakmakoglu obišao je
u srijedu Zapovjedništvo VI.
Zbornog podruèja Oru�anih
snaga RH i 7. gardijsku bri-
gadu, koja ima sjedište u Va-
ra�dinu. Izaslanstvo Repu-
blike Turske u Vara�dinu je
doèekao zapovjednik VI.
Zbornog podruèja general
bojnik Mladen Kruljac, te ih
upoznao. Turski ministar
obrane obišao je i vojarnu 7.
gardijske brigade gdje ga je
doèekao njezin zapovjednik,
pukovnik Branko Predrago-
viæ. Tursko izaslanstvo pro-
matralo je obuku koju izvodi
ova postrojba.
Ministar Cakmakoglu u sri-
jedu je u Prelogu posjetio
tvrtku Šestan-Busch d.o.o.
To je u Hrvatskoj najveæa
tvrtka za proizvodnju vojniè-
kih i sportskih kaciga. K. G./
D. O.


